
Protokoll fört vid ordinarie sammanträde med styrelsen för Sandhults 

Hembygdsförening onsdagen den 14 september 2022 kl. 18.00 i Lilla Götseredsstugan.  

Deltagande: Gunnar Toresson, Jan-Eric Svensson (telefon), Peter Lindstedt, Lars-Erik 

Sandin, John-Olov Albrektsson, Christina Eliasson, Valter Teesalu, Sven-Erik Sandblom och 

Eva-Karin Krantz. 

§1 Mötets öppnande  

Mötet öppnades av ordf. Gunnar Toresson som hälsade alla välkomna.  

§2 John-Olov Albrektsson valdes till justerare.  

§3 Godkännande av dagordning med tillägg. 

§4 Föregående mötesprotokoll lästes av samtliga. 

§5 Ekonomi: kassör Jan-Eric presenterade nuläget, elförbrukning, medlemsantal, balans-och 

resultaträkning. 

 

§6 Verksamhet  

a/ Spela in ljudfiler 22/9 kl. 14.00 i Församlingshemmet med benäget bistånd av musiker 

Staffan Lenberg. Ämne: om hembygdsstugans historia samt det som f.ö. är av intresse. Helst 

på bygdemål. Färdigt resultat kan läggas på hemsidan. 

b/ Tore Hagmans besök 2/11 flyttas till församlingshemmet då det kräver bättre utrymme. 

§7 Rapporter:  

a/ Ortsråd Väst: Just nu har Sandared ordförandeskapet. Medel kommer löpande från Borås 

kommun. 

b/ Marknaden 1/10 inställd pga. oförutsedda omständigheter. 

c/ Defibrillatorn kommer att placeras utanför församlingshemmet. Bekostas av Ortrådet, 

försäkring/år 100: - Bokningssystem inrättas. Hämtas till olika arrangemang i närområdet. 

d/ Stekpannan inköps av ordföranden enl. tidigare beslut. 

e/ Adressändring genomförd och ändrad hos Skatteverket. 

f/ Arkivet ska gipsbeklädas, golv isoleras. Ordf. köper takbelysning. 

g/ Diskmaskinen (den gamla) såld för 1000: - och bortforslad. 

 

§8 Övriga frågor 

a/ Investeringar: Fortsatt underhåll 

b/ Vattenskada gamla stugan. Gammalt kylskåp läckt, mattan utriven, avfuktare kommer att 

installeras. Skadan oklar. Vid okulärbesiktning upptäcktes dessutom oisolerat kallvattensrör 

som kommer att åtgärdas för undvikande av kondens (John-Olov). 

c/ Studieförbundet kontaktats. Torpvandringsgruppen ej fått ersättning trots påstötning. Har 

eget org.nr. Lillie Drugge bokas in nästa möte för uppdatering. 

d/ Larmets funktion diskuterades. Upplevs omständligt och dyrt. Kassören kontaktar 

larmbolag. 

e/ Christina forskat efter de skänkta Torpböckerna på skolorna. Ett fåtal kvar i Sjömarken, 

Sandared har inga, Sandhult inte svarat. 

§9 Avslutning  

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

Nästa möte: 19 oktober kl. 18.00. Stående inslag Ortsråd/Samverkan! 12/11=arbetsdag! 

Nordtorp 16 september 2022 

Eva-Karin Krantz         Gunnar Toresson  John-Olov Albrektsson 

Sekreterare            Ordförande   Justerare  

……………………………………………………………………………………………………………………………………………… 


